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PROTOKÓŁ Nr 16.1/2019 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

odbytego w dniu 10.12.2019r.  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Radziejowicach. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Marcin Soból, witając uczestników 

posiedzenia.  

Stwierdziła, iż obrady są prawomocne, gdyż na 5 członków Komisji, obecnych było 3. Ponadto 

obecny był Przewodniczący RG Jacek Krawczyński oraz radny Mieczysław Bielak.  

 

Tematem posiedzenia było:  

1. Omówienie zagadnień przewidzianych w IV kwartale 2019r.  

2. Przewidziane spotkanie z audytorem.  

3. Sprawy różne. 

 

Ad. 1.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Soból przypomniał jakie tematy były 

przewidziane do omówienia w IV kwartale 2019r. 

1. Omówienie i ocena działań Komisji Rewizyjnej w III kwartale 2019 r. 

2. Analiza złożonych wniosków do budżetu gminy na rok 2020. 

3. Omówienie stawek podatków lokalnych na rok 2020. 

4. Omówienie projektu budżetu gminy na rok 2020.  

5. Analiza wykonania budżetu za III kw 2019r. 

6. Opracowania planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 r.  

7. Analiza przedstawionych sprawozdań z audytu (z zakończonych etapów) 

Dodał, że część zagadnień była już omówiona na posiedzeniach komisji oraz rozpatrywana na 

Sesji RG tak jak np. stawki podatkowe.  

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał czy do planu pracy na rok 2020 

członkowie Komisji mają jakieś sugestie, czy pozostawić go na poziomie zagadnień wpisanych 

na ten rok.  

Radni zaproponowali pozostawienie planu pracy na poziomie ubiegłego roku. 

Tematy dotyczące omawiania  projektu budżetu na rok 2021 (m.in. wnioski do budżetu, stawki 



2 

 

podatkowe, analiza wykonania budżetu) będą omawiane na wspólnych posiedzeniach Komisji.  

 

Ad. 2.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Soból poinformował, że w dniu dzisiejszym 

audytor nie może uczestniczyć w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, jednakże 20.12.2019r. 

między godz. 12.00 - 12.45  będzie do dyspozycji Radnych. 

 

Ad. 3.  

W sprawach różnych Komisja przyglądała się wnioskom budżetowym, oraz zadaniom 

wpisanym do projektu budżetu na rok 2020.   

 

 

Na tym protokół zakończono   

                           Przewodniczący  Komisji    

               Marcin Soból 


